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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok feltenni
Gulyás Gergely Miniszterelnökséget vezető Miniszter Urhoz :

„Miért engedi a Kormány, hogy a Budapest Liget Projekt kapcsán szakmailag téves
vagy szándékosan hamis állításokkal traktálják a közvéleményt? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budapest Liget Projekt az ország egyik legnagyobb beruházása, mely több száz milliárd forinto t
fog felemészteni a következő években. Rendkívül fontosnak tartom, hogy a közvélemén y
naprakész, hiteles és korrekt tájékoztatást kapjon minden, a projektet érintő kérdésben . A
beruházást levezényl ő Városliget Zrt . és annak vezetősége kiemelt felelősséggel bír ennek
biztosításában. A Zrt. vezetője, Baán László a közelmúltban nyilvános interjúban tett több, szakmai
körökben megkérdőjelezett és vitatott állítást, melyek tisztázását feltétlen szükségesnek tartom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek alapján a következő kérdéssekkel fordulok Önhöz :

1. A Néprajzi Múzeum új épületének tervét ismerve Ön szerint fenntartható-e a Zrt . elnökének
azon állítása, hogy a Városligetben „épületek csak oda épülnek, ahol már korábban i s
voltak”?

2. Ön szerint miért volt szükség a Városligeti törvénnyel kivonni a Városliget területét az
építésügyi törvény és a budapesti építés-szabályozás hatálya alól, ha a Ligetben valóban
„csak a rehabilitáció és a felújítás” a cél?

3. Miért engedi a Kormány, hogy a Városliget Zrt. saját, a honlapjukon közzétett „Faápolási
protokollt"-t se tartsa be és pl. a Rondónál vegetációs id őszakban gallyazásokat é s
átültetéseket végeztessen ?

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2018. június 5 .

r . Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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